
 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal              27. august 2024 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Ainar Sepnik, Liisi Vimberg, Egle 

Järvepere, Pekka Laidinen, Raivo Heinmets ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili. 

Puudusid ja Helena Taal, Kea Preis, Kristo Saaremägi. 

 

Päevakord: 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

2. Valmisolek uueks õppeaastaks 

3. Kooli eelarve koostamisest 

4. Hoolekogu 2024/2025 tööplaani kinnitamine 

5. Info  

 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

Pille Kajar andis ülevaate eelmisel koosolekul räägitust. Koosolek toimus 28. mail. 

Päevakorras oli ülevaade õppeaastast, Viru-Nigula valla haridusvõrgu analüüsile 

ettepanekute esitamine ja info. Ettepanekud said valda esitatud. Lisaks sai esitatud Silva 

Kiili valla hariduskomisjoni liikme kandidaadiks ning avaldus rahuldati. Silva Kiili kuulub 

valla hariduskomisjoni koosseisu. 

 

Otsustati: informatsioon võtta teadmiseks.  

 

 

2. Valmisoleks uueks õppeaastaks 

Silva Kiili andis ülevaate õppeaastaks valmisolekust. Olukord on hea, õpetajad on olemas, 

Päästeameti nõuded on täidetud. Esimesse klassi tuleb sel aastal 11 õpilast. Uut õppeaastat 

alustab kool 85 õpilasega.   

 

Kevadistest koolilõpetajatest läks edasi gümnaasiumisse seitse last, ülejäänud jätkasid 

kutsehariduses. Kunda Ühisgümnaasiumisse meie kooli lõpetajatest keegi edasi õppima ei 

läinud.  

 

1.septembrist 2024. kannab kool nime Vasta Mõisakool. Riigi Teatajas on leitav ka Vasta 

Mõisakooli põhimäärus. Mõisakooli lipu pühitsemine toimub 2. septembril kell 10:00 Viru-

Nigula kirikus. Esimese koolipäeva aktus jätkub pärast lipu õnnistamist koolis.  

 

Septembris oodatakse kooli ja hoolekogu sisendit valla uue hariduse arengukava 

koostamisele.  

 



Otsustati: informatsioon võtta teadmiseks. Teha ettepanek valla haridusjuhile saata 

koolijuhtidele ja hoolekogude esindajatele täpsed juhised, millist sisendit hariduse 

arengukava koostamisele oodatakse ja mis tähtajaks.  

 

 

3. Kooli eelarve koostamisest  

Silva Kiili: kool on hakkama saanud väga kasina eelarvega, ka uuel aastal ei ole suuri 

kulutusi ette näha. KIK projektitaotlusi me uueks aastaks esitanud ei ole.  

 

Egle Järvepere lisas, et eelarve koostamisel peaks arvestama kulupõhiselt. Küttekulud tuleb 

läbi arvutada ja sisusse süveneda. Eelarveprojekti vallale esitamise tähtaeg on 01.10.2024.  

 

Otsustati: info võtta teadmiseks 

 

 

4. Hoolekogu 2024/2025 tööplaani kinnitamine  

Pille Kajar tutvustas tööplaani eelnõu.  

 

Otsustati: Kinnitada Vasta Mõisakooli hoolekogu tööplaan 2024/2025 õppeaastaks.  

 

 

5. Info  

 

Tiina Rikkolase asemel on kooli poolt õppenõukogu esindajaks valitud Pekka Laidinen. 

Direktor peab tegema vallavalitsusele taotluse hoolekogu koosseisu muutmiseks.  

 

Unustatud mõisate programm oli sel suvel taas väga edukas. Külastajaid olid palju, väga 

positiivne tagasiside külastajatelt nii koolile kui mõisale.  

Vasta Kool on sel aastal saanud palju tunnustusi. 25. augustil sai tunnustuse Kauni Kodu 

konkursil kauni muinsuskaitseobjekti kategoorias Vasta mõis ja mõisapark.   

 

Mõisapargis olevad teed peaksid taas olema hooldatud. Praegu on need rohtu kasvanud. 

Murekohaks on ka pargis olevad vanad ja ohtlikud puud. Puudelt kukub sageli oksi nii 

ratastele kui autodele. Pargi korrastamiseks ja ohtlike puude mahavõtmiseks on vaja 

uuendada pargi hoolduskava, mis arvestab nii looduskaitselisi kui muinsuskaitselisi aspekte.  

Teha vallavalitsusele ettepanek pargi hoolduskava koostamise korraldamiseks.  

 

Vasta Kooli õpilaste muusikakoolis käimine on sobiva transpordiühenduse puudumise tõttu 

keeruline. Teha ettepanek, et kui koolibussi ring lõpeb Kundas, siis selle ringiga saaksid 

lapsed muusikakoolist Viru-Nigulasse. Teha ettepanek ka Viru-Nigula valla muusikakoolile 

oma Kunda maja tunniplaani koostamisel arvestada sõitvaid lapsi. Aseri majas on selliste 

lastega väga arvestatud. Muusikakool võiks samuti aidata korraldada laste transporti. Kui 

transpordiprobleem oleks väiksem, oleks kindlasti ka muusikakooli astujaid rohkem.  

 

8.klassi noored osalesid Nigula jooksu korraldamisel väga tublisti.  

 



Vasta Mõisakooli lastevanemate üldkoosolek toimub 19. septembril kell 18:00.  

 

Otsustati: Silva Kiili teeb Viru-Nigula Vallavalitsusele ettepaneku kooli hoolekogu 

koosseisu muutmiseks. 

 

Pille Kajar esitab päringu valda, kuidas saada Vasta mõisapargi hoolduskava, millised on 

nõuded ja millised eeldused. 

 

Pille Kajar saadab valda ettepaneku koolibussi ringi pikendamiseks ja tunniplaani 

koostamisel muusikakoolis käivate Viru-Nigula kandi laste transpordivõimalustega 

arvestamiseks.  

 

 

Järgmine korraline koosolek toimub 03.12.2024.  

 

Koosoleku lõpp 17:30 

 

 

 

Koosoleku juhataja ja protokollija  

 

Pille Kajar 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 


